

Attachment 3

Announcement by the Ministry of Transport on Initiating an Investigation into the Impact on the Security and Developmental Interests of the Shipping Industry, Shipbuilding Industry and Related Industrial and Supply Chains

交通运输部关于启动航运业、造船业及相关产业链供应链安全和发展利益受影响情况调查的公告

Pursuant to the National Security Law of the People's Republic of China, the Counter-Foreign Sanctions Law of the People's Republic of China and its implementing regulations, the Regulations of the People's Republic of China on International Maritime Transport, and other relevant laws and regulations, and with a view to safeguard the security and developmental interests of China's shipping industry, shipbuilding sector, and related industrial and supply chains, this Ministry, in conjunction with the Ministry of Industry and Information Technology and other departments, shall investigate whether Chinese shipping enterprises, shipbuilding entities, and related industrial and supply chains have been or may be affected by the United States' Section 301 investigation, whether certain enterprises, organisations or individuals have implemented, assisted or supported discriminatory and restrictive measures imposed by the United States on China's shipping industry, shipbuilding industry and related industrial and supply chains, and other pertinent matters. Subsequent measures will be introduced in due course based on the findings of this investigation.

为保障我国航运业、造船业及相关产业链供应链安全和发展利益，依据《中华人民共和国国家安全法》《中华人民共和国反外国制裁法》及实施规定、《中华人民共和国国际海运条例》等法律法规，我部会同工业和信息化部等部门对我国航运业、造船业和相关产业链供应链安全和发展利益受美 301 调查影响或可能影响情况，相关企业、组织或个人是否存在实施、协助、支持美国在航运业、造船业及相关产业链供应链对我国采取歧视性限制措施的行为，及其他相关事项开展调查。后续根据调查情况适时出台相应措施。

During the investigation period, relevant enterprises, associations, individuals and stakeholders are invited to provide information, report circumstances, and submit opinions and suggestions.

调查期间，欢迎相关企业、协会、个人及相关方提供线索、反映情况、提出意见和建议。

Telephone: 0086-10-65292624, 65292650.

联系电话：0086-10-65292624、65292650。

Email: shipping@mot.gov.cn.

电子邮箱：shipping@mot.gov.cn。

Postal Address and Postcode: Water Transport Bureau, Ministry of Transport, 11 Jianguomennei Avenue, Dongcheng District, Beijing 100736.

来信地址及邮编：北京市东城区建国门内大街 11 号交通运输部水运局，100736。

This notice is hereby issued.

特此公告。

Ministry of Transport

交通运输部

14 October 2025

2025 年 10 月 14 日